
Grönadals Samfällighetsförening 

 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening, 2019-09-05 

 

Plats:  Segelsömmarevägen. 23 – Anders Stark 

 

Närvarande: JO – Jim Olander, AS – Anders Stark, LN - Linda Nilsson, 

 JH - Joakim Hill, IP - Ingvar Petersson, MA Malin Almström och 

                        TL Ted Lilja 

 

Vägförkortningar:  SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg, MSV = Märlspiksvägen, 

SBS = Sjöbrisstigen, KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarvägen, 

GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen, MJV = Mjöviksvägen, 

DMV= Dalamadsvägen 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

 Ordförande Jim Olander hälsade alla välkomna till mötet. 

 

§ 2 Till protokolljusterare valdes Joakim Hill. 

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde (konstituerande sammanträde) 

2019-06-19 och förde detta till handlingarna. 

 

§ 5 Ekonomisk rapport: 

 På kontot denna dag 480 261 kr. 

                 Faktura på gräs- och vägkantsklippning 3 650 kr har betalats. 

                 El och soptömning betalas löpande via autogiro. 

                 Hyreskostnad för lift 1 000 kr, för röjning vid triangeln DMV, har betalats. 

                 Faktura för byte av 12 st lampor, 8 188 kr, kommer att betalas den 27 september. 

                 Medlemsavgiften kommer att debiteras och distribueras månadsskiftet oktober/november 

                 och dessa ska vara betalda senast 30 november 2019. 

 Linda bokar in möte med Swedbank för en ändringsbegäran för ideell förening. 

   

§ 6 Övriga rapporter: 

§ 6:1  Vinterväghållning: Jim kontaktar Anders Thoresson för att upphandla 

vinterväghållningen 2019/2020. 

  

 § 6:2  Trafiksäkerhet: Häcken utmed hästhagen som skymmer sikten vid 

 DMV/Mjöviksvägen måste klippas. Jim kontaktar Ulla Andersson om detta. Vägkanter 

 på DMV mot Mjöviksvägen ska beskäras och sly ska rensas bort i backen. 

 

Hastighetsmätningar: Föreningen har nu gjort mätningar under två månader på 

SSV. Maxhastigheten är uppmätt till 65-67 km/tim, det sker ofta på kvällstid och 

förekommer endast i någon procent. Snitthastigheten ligger på ca 30 k/tim. 

Vi kommer med en uppdatering av systemet senare i år kunna mäta även fordon bil eller 

fordon på två hjul.               

 

                 § 6.3 Vägbelysning: Problem med belysningen KRV/SSV förmodligen i ett 

                 Elskåp. IP kontaktar arbetsledaren på Affärsverket som får i uppdrag att åtgärda detta. 



 

                § 6:4 Möte med kommunens trafikansvariga: Vi tar en ny kontakt.   

                Vi vill ha information om vad som gäller för regler om vägbulor och lådor. 

           

§ 7  Motion 1: Inköp av fler digitala hastighetsmätare. Utvärdering pågår och frågan kommer att 

behandlas vidare på nästa styrelsemöte. 

 

§ 8  Motion 4: Förbättrad säkerhet SSV 1-7. Styrelsen kontaktar en sakkunnig expert om arbetet. 

Kostnadsförslag tas fram till nästa styrelsemöte. 

 

§ 9  Övriga frågor: Rishögarna i triangeln DMV kommer brännas vid lämplig tidpunkt någon gång 

i vinter. IP fixar. 

Stigen vid bäcken nedanför DMV har klippts med gräsklippare i sommar. Styrelsen föreslår att 

husägarna som bor intill stigen ser till att stigen är röjd nedanför sina tomter. 

Medlemsblad skall tas fram till slutet av september. Malin och Jim tar fram ett förslag. 

Utförda arbeten av IP: Lagning av sprickor i asfalt på DMV. Ifyllning av grus där man grävt över 

vägen för bredband. Fixat nerkörd stolpe. 

 

§ 10   Nästa styrelsemöte torsdag 28 november 2019, kl.18.30 hos Ted Lilja. 

 

§ 11 Mötet avslutades. Stort tack. 

 

 

 

       Anders Stark       Jim Olander  Joakim Hill                             

 sekreterare                       ordförande   justeringsman 


